



USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2024

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 5 (569) Volume . 2017

ABOUT THE AMERICAN EXPERIENCE IN CONSERVATION OF NATURAL, HISTORY AND CULTURAL HERITAGE

Vladimir Romanov

Abstract

The article is reviewed the monograph on the history of the organization and development of the system of national parks in the United States. The authors focus on the problem of the political and socio-cultural environment in which the first national parks were created. They analyze in detail the legal framework of their activities and organization of the National Park Service. The authors reveal the peculiarities of both natural parks and reserves, as well as a variety of historical sites using the large amount of factual material.

Keywords list (en): U.S. National Parks, National Park Service, the natural national parks, historical national parks

Date of publication: 09.05.2017

Citation link:

Romanov V. ABOUT THE AMERICAN EXPERIENCE IN CONSERVATION OF NATURAL, HISTORY AND CULTURAL HERITAGE // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2017. – Issue 5 (569) C. 94-98 .

URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000568-4-1-ru-7/>

ОБ АМЕРИКАНСКОМ ОПЫТЕ СОХРАНЕНИЯ ПРИРОДНОГО И ИСТОРИКО-КУЛЬТУРНОГО НАСЛЕДИЯ

Романов Владимир Викторович

Аннотация

Монография Т.В. Алентьевой и В.В. Колупаевой посвящена истории организации и развития системы национальных парков в США. В центре внимания авторов - проблема политических и социокультурных условий, в которых создавались первые национальные парки. Детально проанализирована законодательная база их деятельности и организация Службы национальных парков. На большом фактическом материале авторы показали особенности функционирования как природных парков и заповедников, так и различных исторических объектов.

Ключевые слова: национальные парки США, служба национальных парков, природные национальные парки, исторические национальные парки

Дата публикации: 09.05.2017

Ссылка для цитирования:

Романов В. В. ОБ АМЕРИКАНСКОМ ОПЫТЕ СОХРАНЕНИЯ ПРИРОДНОГО И ИСТОРИКО-КУЛЬТУРНОГО НАСЛЕДИЯ // США & Канада: экономика – политика – культура. – 2017. – Выпуск №5 (569) С. 94-98 .

URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000568-4-1-ru-7/>